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VOORWOORD
De corsokoorts stijgt !!! De tent staat en onze corsowagen “Dobberen” 
begint langzaamaan gestalte te krijgen. De dahlia’s staan in bloei op 
het bloemenveld en kunnen geplukt gaan worden.

Afgelopen periode zijn er veel activiteiten geweest in en om onze 
bouwplaats die druk bezocht waren door onze jongere en oudere 
buurtgenoten. In dit Kapstokske staan er vele foto’s van de afgelopen 
activiteiten en de vaste rubrieken. Maar er moet nog veel werk verzet 
worden in de aankomende weken. 
Dus kom naar de tent of het bloemenveld om mee te helpen, zodat 
op zondag 3 september onze eendjes soepel de tent uit dobberen.

Geniet van de zomer en veel leesplezier !!!

De redactie
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VAN DE  
VOORZITTER
Ons badeenden-avontuur begint vorm te krijgen, maar iedereen moet 
wel vol aan de bak om het afgerond te krijgen. Onze buurtschap 
kennende komt dat wel goed. Beetje paniek en stress kan geen 
kwaad. Het is een hele tegenstelling tot vorig jaar, toen de laatste 
dagen voor het corso er toch een tikkie anders uitzagen.
Op het moment dat ik dit schrijf (laatste week juli) is er al aardig wat 
kleur te zien op het bloemenveld. Ook daar is inmiddels al veel werk 
verzet maar zijn extra handjes eveneens welkom. Zonder bloemen 
immers geen corso. 

Ik ben benieuwd naar het verloop van de optocht. Namens onze 
buurtschap zit ik nu voor het derde jaar in de Commissie Gedragscode, 
die onder meer toeziet op de naleving van en de gemelde afwijkingen 
op het Handboek Optocht. Nog steeds is het trekken van de stoet een 
heikel punt en als ik in de geschiedenis duik is het al jarenlang een 
punt van discussie.
Aan ons zal het dit jaar niet 
liggen denk ik. We hebben 
immers de eer dat we de 
optocht dit jaar mogen 
openen. 
Onze wagen gaat een 
vrolijke en kleurrijke start 
worden. Dat weet ik wel 
zeker. De prognoses zijn 
kennelijk minder. Hoe dan 
ook: we hoeven niet lang 
nagel te bijten bij de tweede 
doorkomst. Ik ben erg 
benieuwd.
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De bouw van de wagen vergt nu alle aandacht van buurt en 
bestuur. Maar er ligt nog meer op de bestuurstafel.

Na de evaluatie hopen we een begin te maken met het 
zetten van een demontabele behuizing voor materialen. De 
oude schuur zal gedemonteerd worden. Materialen daarvan 
worden hergebruikt of verkocht.
In het najaar moeten we nog werk gaan maken van de WBTR, 
de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen om eventuele 
aanpassingen van de statuten en huishoudelijk reglement op 
tijd in de jaarvergadering te krijgen. Het liefst schuif ik die 
taaie kost terzijde maar het moet een keer gedaan worden. 
Met de RvB-werkgroep corso-bouwplaatsen hopen we met alle 
buurtschappen in oktober een doorstart te kunnen maken om 
de afspraken van 2005 weer eens tegen het licht te houden. 
Veel buurtschappen kampen namelijk met parkeerproblemen 
en/of ruimtegebrek om spullen fatsoenlijk op te bergen. 

Laten wij eerst ons badeenden-project maar eens voltooien 
en duimen voor een goede score. Ik wens iedereen een fijne 
bouwperiode en een supergezellig corso 2023!

Jan

Voorzitter: 
 Jan van Trier
 Akkermolenweg 5
 4881 BL  Zundert
  
Secretaris:
 Olga van Hassel
 Wielewaal 15
 4881 VR  Zundert

Penningmeester: 
 Tommie Daamen
 Achtmaalseweg 98c
 4881 VN  Zundert

Leden:
 Ruud Bartels
      Laura Kuijten-Wierks 
 Rens Gommers
      William de Bruijn
 Erwin Vissenberg

www.buurtschap-kapelleke.nl
info@buurtschap-kapelleke.nl
ac@buurtschap-kapelleke.nl

Marloe Bartels
Claudia Godrie
Jan van Trier

E-mail: 
redactie@buurtschap-kapelleke.nl

Het buurtblad verschijnt drie keer per jaar. De redactie 
behoudt zich het recht ingezonden stukken geheel of 
gedeeltelijk te weigeren.

BESTUUR

REDACTIE

VAN DE 
VOORZITTER
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BESTUURSLEDEN STELLEN ZICH VOOR
Hier de nieuwe penningmeester van de buurt aan het woord. 
Mijn naam is Tommie Daamen en ben 30 jaar oud. Geboren 
in Rijsbergen en nu bijna 6 jaar woonachtig in Zundert met 
mijn vrouw Jeske. In mijn jeugd ben ik vaak met mijn neef bij 
de corsotent geweest maar het echt fanatiek gaan bouwen 
is vanaf het jaar van Zeeduivel geweest. Er waren toen veel 
figuranten en duwers nodig en dat jaar was een mooie 
kennismaking met de buurt. Vanaf toen ben ik van alles gaan 
doen wat nodig was tijdens het bouwjaar, tent zetten, lassen, 
kartonnen, plakken etc. Buiten het corsobouwen om ben ik 
werkzaam bij CEVA Logistics als transportplanner voor het 
schoenenmerk Dr. Martens. 

Vorig corsojaar werd ik benaderd of ik in het bestuur wilde 
gaan. Na een klein jaartje te hebben meegelopen, leek het 
mij leuk en interessant om dit te doen. Een andere kant van 
het corso meemaken en proberen je steentje bij te dragen 
voor de buurt. Doordat zowel Sam als Davy vertrokken uit het 
bestuur, was er nog een keuze welke functie ik wilde gaan 
bekleden. Uiteindelijk is de keuze gemaakt om dit te doen als 
penningmeester.

Echte ervaring met boekhouding had ik tot op dat moment niet 
echt, maar samen met Sam hebben we alles doorgenomen en 
gelukkig helpt hij mij nog altijd als er vragen zijn. In het begin 
waren er wat problemen met het boekhoudprogramma dat 
gebruikt werd. Aangezien dit programma van John Zagers 
kwam en al redelijk verouderd was, kregen wij dit niet meer 
op mijn laptop gezet. Gelukkig hebben wij nu een online 
boekhoudprogramma gevonden dat uitstekend geschikt is 
voor onze buurt en konden we samen gaan beginnen. Vele 
bonnetjes, contributies, sponsoringen, facturen en nog vele 
andere mutaties verder, zijn we weer helemaal up-to-date.

Helaas heb ik eind mei mijn achillespees afgescheurd 
waardoor ik op het moment niet heel erg mobiel ben. Doordat 
dit een lange herstelperiode heeft, kan ik helaas niet zo vaak 
in de tent zijn als ik zou willen. Uiteraard doe ik mijn best 
om zo vaak mogelijk langs te komen en wie weet zie ik jullie 
binnenkort in de tent. 

Groetjes Tommie
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Atelierbreda werd een paar maanden geleden uitgenodigd 
om te adviseren en jureren tijdens het Zandsculpurenfestijn. 
N.a.v. onze ervaring als kunstenaars met het geven van 
workshops beeldhouwen in steen, pottenbakken, klei, brons 
en met zand, vonden we dit een leuke uitdaging! 

Buurtschap ’t Kapelleke had deze dag perfect georganiseerd, 
we voelden ons meer dan welkom!  Op de dag zelf werden 
we enthousiast ontvangen.
Heel veel zand, gereedschappen en mallen waren door hen 
geregeld, zo ook de strandhuisjes, opdrachten etc. Het zag 
er professioneel uit! 

Na een korte instructie, gingen de deelnemers aan de slag 
om vanuit een berg zand een zandsculptuur te maken. De 
gemaakte corsowagens van afgelopen jaren waren de 
inspiratiebron voor de Zandsculpturen.
Iedereen ging enorm enthousiast aan het werk. Door middel 
van zand in mallen van emmers vol te scheppen met zand 
en water, werden deze aangestampte vormen zand op 
elkaar gestapeld. Met behulp van gereedschap, spatels, 
schep, kleine mesjes, ontstonden er tijdens de dag echte 
kunstwerken. 
Jureren was dan ook een moeilijke taak. Ieder groepje 
was fanatiek en heeft een creatieve uiting gegeven aan de 
opdracht!
We hebben een gezellige, speciale dag gehad! We zijn 
benieuwd naar jullie wagen tijdens het bloemencorso. 

Iris Stolk 
www.atelierbreda.nl

Buurtschap ’t Kapelleke bedankt Iris en Susan van harte voor 
hun aanwezigheid maar vooral hun deskundigheid. Hun 
enthousiasme werkte zeer aanstekelijk. Dat jureren niet altijd 
even gemakkelijk is, is natuurlijk al lang bekend. Daarom 
hebben we dit ook niet zelf willen doen. Goed dat we dit 
aan jullie uitbesteed hebben. De nieuwe uitdaging voor jullie 
is om de optocht van het bloemencorso 2023 eens proberen 
te jureren. Dat is pas echt moeilijk!
Mochten er buurtgenoten zijn die eens een activiteit willen 
organiseren met collega’s, of vrienden is het zeker aan te 
raden eens op de website van AtelierBreda te kijken.

ZANDSCULPTURENFESTIJN BIJ BUURTSCHAP 
'T KAPELLEKE!
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START VAN HET BOUWSEIZOEN
Met het plaatsen van hun ontworpen badeend, openden Lizze 
en Roan samen met de ontwerpers Luca, Tjeerd, Douwe, Rob 
en Jop het bouwseizoen. Dit vonden ze er zelf van:

Zondag 26-03-2023 mochten de kinderen van ‘t Kapelleke 
een eendje versieren voor de buurt. 
Van ongeveer 26 kinderen werden er 2 gekozen en die 
eendjes komen op de wagen. 
Ik had gelijk een idee, het zou een cowboy worden maar de 
hoed was misvormt toen dacht ik: ik ga een professor maken. 
Weken hebben we gewacht. Toen ineens kwamen alle 
ontwerpers bij ons aan de deur met een partypopper. En 
werd verteld dat mijn eendje gekozen was. Ik was een beetje 
zenuwachtig en wist niet wat ik moest. Was een beetje 
stil. Hierna gingen mijn zenuwen weg en vond ik het zo 
supergaaf!
Ik had  niet verwacht dat mijn eendje werd gekozen.
Ik vond het heel gaaf en ik was ook heel blij dat ik werd 
gekozen.
Ik kan niet wachten tot mijn eendje in het groot, door de 
Molenstraat rijdt! Ik ben er klaar voor!!!

Lizze 

Zo trots als een badeend.

Toen de ontwerpers aanbelden bij mijn huis en ze zeiden dat 
mijn badeend werd uitgekozen, voelde ik me trots. Ik had het 
helemaal niet verwacht. Dus ik was super verrast. 
En ik ben nu vooral benieuwd hoe mijn badeend en de 
wagen er in het echt uit gaat zien.
Ik kom de komende tijd regelmatig kijken en natuurlijk ook 
helpen. 
Komen jullie ook, want er is genoeg werk aan de wagen. 

Groeten Roan

En daarna begon de 
badeendjesfabriek te 
draaien….
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Op de vaste vraag welke corsowagen hij de mooiste vond, 
is Thijs vrij resoluut (met een verontschuldiging dat het geen 
Kapelleke-wagen is): Gekkengoud van buurtschap Laer-
Akkermolen, mede vanwege de kleurcontrasten van groen 
met geel.
Ondanks dat Praktijk Kevenaar nu op het grondgebied van 
buurtschap Poteind huist, hopen wij natuurlijk dat men ons 
wil blijven steunen. Al was het maar met een knipoog naar 
de buurman.

''KEN ONZE SPONSOR''
Iedere editie willen we onze trouwe sponsors graag extra 
in het zonnetje zetten. Wie zijn toch deze mensen die onze 
buurtschap willen ondersteunen?

Het zal velen al opgevallen zijn dat het op het parkeerterrein 
van onze buurtschap heel wat rustiger is geworden. De 
bezoekers van Praktijk Kevenaar gaan nu namelijk naar het 
Poteindplein voor hun behandeling.

Waar voorheen de potten verf, gordijnen en behang het 
pand op nummer 5 vulden, is nu een mooie aantrekkelijke 
fysiotherapiepraktijk gerealiseerd. Een grote dosis 
zelfwerkzaamheid is daarbij geleverd door familie en 
collega’s van Thijs Akkermans.
Thijs is daarom ook terecht trots op de gloednieuwe 
ruimtelijke indeling, die qua oppervlakte nu 2,5 maal groter 
is als de vorige praktijk in de Kapellekestraat en Beukenlaan. 
Ondanks al die vernieuwingen en veranderingen blijft de 
vertrouwde naam Kevenaar bestaan. 

Negen teamleden, waaronder zeven therapeuten staan 
dagelijks klaar om de bezoekers terzijde te staan met een 
scala aan therapieën voor enorm veel lichamelijke klachten 
of ongemakken. Het gaat te ver om die hier allemaal te 
benoemen. Kijk maar eens op de website wat er zoal 
geboden wordt: www.praktijkkevenaar.nl.
Maar voorkomen is nog beter dan genezen en is daarom 
het motto van het team. Preventie en leefstijlcoaching zijn de 
belangrijke speerpunten voor de toekomst. 
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ACTIEF KAPELLEKE
Corso zonder grenzen
Op een warme zonnige dag in juni hebben we met een 
groepje van 7 fanatiek meegedaan met een 10-tal spellen, 
georganiseerd door buurtschap Klein Zundert. Aangezien 
het te warm was om eigenlijk de ene voet voor de andere te 
zetten, was het motto al snel “meedoen is belangrijker dan 
winnen”. Bij de Quizvragen kregen we gelukkig veel hulp 
van mede bouwers van ’t Kapelleke via de app.  Zo deed 
iedereen eigenlijk een beetje mee. De eerste prijs hebben we 
niet mee naar huis genomen. Maar al om een gezellige dag.

Barbeque
1 juli stond onze traditionele barbeque weer op het 
programma. Na wat kleine problemen met een gaskoppeling 
kon al het lekkers op het rooster gelegd worden. Door de 
werkgroep Catering was alles keurig geregeld en heeft 
niemand honger geleden. De tweede helft van de avond was 
gevuld met een spelletjes-circuit, samengesteld door Maikel 
en Natasja. Wederom een geslaagde avond!

Lascursus
Lassen. Als je dat goed kunt is het echte corsobouwen alweer 
een stuk dichterbij. De wat groteren konden op 30 juni en 5 
juli hun hart ophalen bij de lascursus. Onder de deskundige 
leiding van Rudi werden mooie werkstukjes gemaakt. 
Volgend jaar hebben we dus weer meer lassers (Of toch nog 
braaiers) in de tent.

Kinderbuurtfeest
Pfff, wat was het warm op 8 juli! Eigenlijk veel te heet voor de 
opblaasbare stormbaan. Maar onder de partytent was het 
goed toeven met lekkere limonade en snoep. Het zwembadje 
en de waterslang waren veruit favoriet. Ondanks die warmte 
hebben de kinderen zich weer uitstekend vermaakt.

Kruikenbier
Geheel volgens de traditie stond na afloop van de bouwavond  
op 21 juli het jaarlijkse kruikenbier op de agenda. De avond 
was druk bezocht, wat gelukkig ook weer veel helpende 
handjes opleverde. Het samenzijn duurde tot in de hele late 
uurtjes.
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EEN GOEDE BUUR
Hey hallootjes! Allereerst Yvonne bedankt voor het doorgeven 
van de beruchte Kapelleke-pen.
De meesten kennen me als VROUWKE van Ronald Hagens 
of als Ingel.

Ik ben Inge Elst en kom oorspronkelijk uit het boerendorp 
Achtmaal en woon momenteel 7 jaar in Zundert met onze 3 
gezellige/drukke kids: Lizze, Lef en Fien.

Ik ben 18 jaar werkzaam bij Avoord op de Woongroepen 
de Willaert (waarvan velen mij hiervan al kenden), van de 
18 jaar, 4 jaar vaste nachtdienst. Ik ben iemand die graag 
creatief bezig is: ik haak en knutsel veel in mijn vrije tijd en 
draai thuis ons huishouden van 5 personen.

Ronald is 6 jaar geleden bij ‘t Kapelleke binnengestapt met 
buurman Richard. Al snel hierna, ben ik meegelift om naar 
de tent te gaan. Vlag aangeschaft, lidmaatschap aangegaan 
en stilletjes een paar jaar afgetast. De eerste aantal keren 
waren erg ongemakkelijk maar al snel voelde dit goed en 
sluipt er toch de corsokoorts in. Kids gingen graag mee en 
vonden hier al snel hun stekkie waardoor het makkelijker 
werd om binnen te stappen, om te plakken, prikken, buurten 
en op z’n tijd een pilske te pakken. Hierna kwam de vraag 
of ik interesse had om de kinderochtenden mee te helpen en 
mee te gaan organiseren. Dit heb ik aanvaard en samen met 
Maikel voortgezet en nu is het een mooi groepje bij elkaar, 
om deze te blijven organiseren. (vaak komen de ideeën al 
snel).
Na de nachtdienst verheug ik me erop om onze activiteiten 
aan de kinderen te presenteren en gaan ze met een grote 
glimlach weer naar hun ouders. Het is zo ontzettend leuk om 
ieder met steeds meer ideeën, iets moois weg te zetten voor 
de kinderen. Buiten de kinderochtenden is het hier in huis toch 
ook stiekem een groot virus geworden in de zomermaanden, 
waardoor we regelmatig met ons gezin in de tent belanden. 
Corso was altijd iets wat een leuk gezellig weekend was 
vanuit vroeger. Als klein meisje ging ik vroeger ‘n aantal keer 
per seizoen bij buurtschap Achtmaal helpen. Verder had dit 
geen andere betekenis dan alleen het corsoweekend vrij 
willen zijn en op stap gaan, hoe ouder je werd. Eenmaal de 
jaren bij ‘t Kapelleke is de zomer volledig volgeboekt binnen 
ons gezin en leven we met ons vijven enorm naar de zondag 
toe. Zo zijn we ook altijd graag bij de activiteiten binnen de 
buurt aanwezig. 

Heb ik een voorkeur voor een corsowagen die gebouwd is 
geweest? Nee, eigenlijk niet. Ik hou van gezelligheid en het 
maakt voor mij niet uit welke wagen we bouwen. Het geeft een 
machtig en ontspannen gevoel om aan iets te werken (met de 
gezelligheid eromheen) van NIETS naar iets FANTASTISCH 
GROOTS. Zeker als de wagen uitrijdt op corsozondag. En 
trots kunnen zijn wat er buiten naar de veiling rijdt. Samen 
met het gezin alvast stiekem bij de Molenstraat alle wagens 
bekijken voor de optocht begint. 

Kom maar weer op met een bloemig, creatief, gezellig, 
kleurrijk corsojaar.

Gezelligheid kent geen tijd binnen ons gezin !!!!
Dit is wel voldoende over wie ik een beetje ben. Graag geef 
ik de pen door aan Simone Poppelaars (knakker)
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• Tuinontwerp • Beplantingsplannen
• Projectbegeleiding • Leveren van planten en materialen

Molenstraat 15b - 4881 CP Zundert
0031 6 101 225 98

www.basvanoverveld.nl

Met onze hulp naar een droomtuin zonder zorgen!
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DE TOEKOMST IN DE SPOTLIGHTS
Hoe heet je?
Juul den Ridder

Hoe oud ben je?
9 jaar

Wie zijn je papa en mama?
Fransien Som en Ralph den Ridder

Heb je nog broertjes en/of zusjes?
Mijn enige broer heet Flip

Wat is je favoriete sport/hobby?
Robloxen, tekenen en heel veel lezen

Wat vind je het leuks om te doen in de tent?
Bloemen prikken

Wat zou je graag doen met het kinderbuurtfeest?
Dan zou ik graag cocktails gaan maken

Als je ooit een wagen mag ontwerpen, wat zou je dan 
maken?
Een groot boek met al mijn favoriete herinneringen

Als je de baas zou zijn in de tent, wat zou je dan gaan doen?
Ik zou dan zeggen dat iedereen op de steiger mag behalve 
kinderen onder de 7 jaar.

'T KAPELLEKE IN 'T KORT

GTC-Rally
Met een 14-tal helpers gingen we 8 Juli op pad om te posten/
helpen bij de Rally. In tweetallen stonden we bij een straat 
(wegafsluiting), waarbij het onze taak was om niemand 
door te laten die geen kaartje had. Een cursus Roemeens of 
Pools was handig geweest, want dit waren voornamelijk de 
mensen die we die dag de weg moesten wijzen.
Af en toe zagen we ook in de verte nog een rally auto voorbij 
komen. Geen zwaar werk, wel een lange dag, goed 
verzorgd door de rally en met een lekker frietje geleverd door 
’t Kapelleke. Voor de buurt weer een leuk zakcentje.

Een speelplek voor de kinderen
Op het veld achter de tent hebben we sinds juli een 
speelhuisje voor de kinderen. We kregen het cadeau van de 
familie Verstraeten in de Willem Pastoorsstraat. Na een 
grondige renovatie door Ronald en Daan is het stevig genoeg 
om nog jaren mee te kunnen en onze jongste buurtgenoten 
een leuke speelplek te geven. Er zijn nog plannen om er een 
zandbak bij te leggen. Wel geldt ook hier voor de ouders dat 
ons bestuur niet aansprakelijk is voor eventuele ongelukjes. 
Ofwel: Net zoals in de tent is het ‘betreden op eigen risico’.
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'T KAPELLEKE IN 'T KORT
Ryan sluit zijn maatschappelijk stage af
Een maatschappelijke stage houdt in dat scholieren 
vrijwilligerswerk doen als onderdeel van het 
onderwijsprogramma, in plaats van de gebruikelijke lessen 
te volgen. Het biedt scholieren de mogelijkheid om tijdens 
hun schooltijd kennis te maken met de samenleving. Ryan van 
Laerhoven mocht het werken bij ‘t Kapelleke ook beschouwen 
als stageplaats. Niet verkeerd als je corsobouwen ook als 
hobby hebt. Met de laatste handtekening van voorzitter Jan 
werd de stageperiode officieel afgerond. Goed werk, Ryan!

Fietsclub buurtschap ’t Kapelleke opgericht
Op 25 mei 2023 was het dan zo ver. De eerste fietstocht van 
onze onlangs opgerichte fietsclub stond op het programma 
en het leek direct een schot in de roos te zijn, gelet op het 
aantal deelnemers. Inmiddels hebben we al 18 leden en er 
sluiten binnenkort nog meer mensen aan. Gemiddeld fietsen 
we met 10 personen. De afstand is zo’n 35 kilometer met 
uiteraard een tussenstop om een drankje, op eigen kosten, 
te nuttigen. 
We fietsen de ene week op dinsdagmiddag en de andere 
week op donderdagmiddag. We vertrekken steeds stipt om 
13.00 uur vanaf onze bouwplaats. Henk van Hasselt en 
Wim Mathijssen zetten om de beurt een route uit. Iedereen 
die lid is van onze buurtschap en ouder is dan 15 jaar mag 
geheel vrijblijvend aansluiten. Aan- of afmelden is niet nodig.
Voor deelname aan de fietsclub-appgroep en andere vragen: 
stuur een mail naar ceesvanoverveld@ziggo.nl

Bloemenveld
Van het bloemenveld weinig nieuws, behalve dan dat de 
bloemen inmiddels volop bloeien  en van tijd tot tijd via het 
druppelsysteem goed van water worden voorzien.
De veldploeg kan altijd hulp gebruiken. Plukdagen en 
andere werkzaamheden worden tijdig gedeeld via de 
Veldploeg-app. Op de foto: De grootste vijanden van alle 
onkruidjes op het veld.

COLUMN VAN D'N NIL
Genieten in/van je een(d)tje

Al weken hangt de uitnodiging van kleinzoon Kes op 
het prikbord. Vrijdag 7 juli 2023: Musical groep 8 
Antoniusschool in de aula van het Mencia. Vanmorgen was 
het dan zo ver. Ineke en ik naar het Mencia. De kinderen 
liepen er al rond. Verkleed en geschminkt. Kes had de rol 
van Wubbo Ockels. Astronautenpak aan en een baardje 
geschminkt op zijn bleke gespannen gezichtje. Verder was 
hij verantwoordelijk voor het starten van de muziek en 
moest hij op de afstandsbediening drukken van de scanner 
op het vliegveld. Ik had hem al gezegd om wat harder te 

praten. De meeste oma’s en opa’s zijn immers gezegend met 
een iets minder goed functionerend gehoor. Nou hij deed 
het met verve hoor. Praatte hard, zong uit volle borst en 
danste er lustig op los. Hij stond te genieten op het podium 
en wij in de zaal. Mooi om te zien dat er bij groep 8 ook 
uitzonderlijk talent aanwezig was, maar ook dat sommige 
kinderen zichtbaar minder enthousiast waren. Voor hen was 
het een hele opgave om de tekst op te dreunen, in de maat 
te zingen en de juiste pasjes te laten zien. Maar op het eind 
van de musical kon uiteindelijk iedereen genieten van het 
luide applaus. Zo dat zit er op en wegwezen nu zullen ze 
gedacht hebben.
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Ook bijdragen aan een
 duurzame wereld? 
Kom werken bij HoCoSto in Zundert!

www.hocosto.com/vacatures/
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Bovenstaande is zo herkenbaar. Bij het Kinderbloemencorso 
zie je dezelfde enthousiaste, gespannen en bleke kopjes van 
de kinderen en de grote ontlading tijdens de prijsuitreiking. 
De bezoekers genieten van het schouwspel en de ouders zijn 
trots op hun kinderen. 
In feite is het grote mensen Corso ook precies hetzelfde. De 
repetities en maken van de decors  (bouw van de wagen/
oefenen figuratie), de uitvoering (optocht) en de ontlading 
(prijsuitreiking). Nu gaat bij ons bijna alles perfect. Alleen 
de ontlading ontbreekt de meeste tijden. Gelaten ontvangen 
wij het puntenaantal en de bijhorende prijs. “Volgend jaar 
beter mannen” klinkt het dan. Dat geldt overigens ook voor 
de vrouwen hoor. Genieten doen we meestal een paar uren 
na de prijsuitreiking en op de maandag en dinsdag, jaloers 
kijkend naar de prijswinnaars die zo trots als een pauw door 
Zundert lopen. 

Gaan we dit jaar dan wel volledig genieten van onze 
eendjes? Zij staan met 26 eenden sterk op onze wagen en 
gaan dobberen. Natuurlijk zullen we trots zijn op onze vijf 
jeugdige ontwerpers. Alleen wat deze mannen al hebben 
laten zien verdient respect. Van de voorbereidingen, hun 
enthousiasme en het leuke ontwerp kan ik al genieten. Voor 
hen is het een ervaring om nooit te vergeten!

Gaan we genieten van het komende Corso? Op de maquette-
tentoonstelling kon iedereen aangeven welke wagens er 
kunnen gaan scoren en welke het met een mindere prijs 
zullen moeten gaan doen. Laten wij toch op de 18e plaats in 
de poule geëindigd zijn. Geen paniek! Het spel is wederom 
niet eerlijk gespeeld. Vorig jaar was onze maquette niet te 
vinden. Stond deze toch achter het kolossale geweld van 
buurtschap Wernhout, zielig in een hoekje. Velen dachten 
dat wij niet eens meededen! Dit jaar stonden we beter 
opgesteld, maar met onze 1 op 20 versie sta je bij de 
maquettetentoonstelling al met 1-0 achter. Kijk en daar gaan 
we mee verrassen. Als onze 26 eendjes uit het water stappen 
en op de twee wagens plaatsnemen en dan ook nog gaan 
dobberen alsof het allemaal echt is…..dan gaan we scoren 
en dan wordt de schaal pas opgetrokken tot grote hoogte. De 
eendjes mogen dan wel “Made in China” zijn, ook Chinezen 
kunnen verrassen als het maar niet te lang mee hoeft te gaan. 
Ik geniet er nu al van.

Na jaren van afwezigheid heb ik weer eens de Boerendart 
bezocht. Nu is het gooien van een drietandboerenriek niet 
mijn spelletje, maar ik wilde onze buurtgenoten mentaal 
ondersteunen. Dat laatste blijkt niet echt gelukt te zijn. 
Tenminste als ik naar het eindresultaat van onze zes teams 
kijk. Genoten heb ik alleen maar van de plastic bekers bier. 
Al is genieten dan ook weer niet echt het juiste woord. Het 
blijft plastic. Omdat ik het altijd maar een geluksspelletje heb 
gevonden ben ik toch maar eens gaan kijken op baan 1 
waar de toppers bezig waren. Als ik dan echt eerlijk mag 
zijn, dan zou ik als niet getalenteerde deelnemer toch eerst 
maar wat gaan oefenen. Het leken wel dartpijltjes waarmee 
die power “Heikanters” aan het gooien waren. Heb ik dus 
toch nog even kunnen genieten van het drietandboerenriek 
gooien. Doe ik mee volgend jaar? Nee dus. Ik wil die tellers 
op hun barkrukje en half verscholen onder een parasol niet 
naar de eerste hulp sturen met een drietandboerenriek in hun 
voorhoofd. 

Goed om te zien was overigens dat onze John, alias “ de 
Wup”, weer met “d’n wiette Backx” aan het plaatjes draaien 
was. Daar heb ik dan weer wel van genoten. 

Genieten kun je in je eentje maar met zijn allen is het nog 
aantrekkelijker. Hopelijk gaan we dit jaar weer met zijn allen 
er voor zorgen dat alle 26 eendjes er gelikt uit komen te zien 
en dat we onderweg applaus in ontvangst mogen nemen 
van het publiek, maar ook van de Partij van de Dieren, Beter 
Dier, Stichting DierenLot, Stichting AAP, Bont voor Dieren, 
Stichting Vier Voeters, Stichting Verhuisdieren en de Bond 
voor Dobbereendjes.
Hopelijk gaan al deze partijen het Bloemencorso omarmen. 
Stellen we ook China tevreden? Die willen hun dobbereendjes 
zien schitteren tijdens het grootste Bloemencorso van de 
wereld. Ik zou tegen de ontwerpers daarom ook willen zeggen 
dat ze toch zeker enkele eendjes wat nauwer moeten laten 
kijken. Zo krijgen we misschien hulp uit onverwachte hoek 
en gaat de jury ons eindelijk weer eens laten genieten, na 
bekendmaking van het puntenaantal voor onze buurtschap. 
Daar geniet ik nu al van! 

D’n Nil.
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PRIKBORD

Over blikjes en flesjes en statiegeldSinds de statiegeldregeling voor blikjes en PET-
flesjes moeten wij wat vaker naar de supermarkt 
om die lege verpakking terug te brengen. We 
hebben immers statiegeld betaald, dat we graag 
weer terug willen hebben. 
Gedeukte blikjes, blikjes met losse rommel erin 
en fijngeknepen flesjes zijn echter niet meer in te 
leveren en brengen dus geen geld meer op. 
Daarom hierbij deze oproep voor iedereen: Laat 
flesjes en blikjes heel! Gooi ze niet in de afvalbak, 
maar in speciale verzamelbak in de keuken.

Op de steiger
Bij andere buurtschappen hebben wij eens geïnformeerd 

naar de minimumleeftijd voor werken op de steigers en het 

tikken. Er zijn nauwelijks verschillen. De meesten hanteren 

12 jaar als leeftijdsgrens. Onze buurtschap houdt de 

volgende leeftijden aan:
Op de steigers mag je werken en tikken in het jaar waarin 

je 12 wordt. Vanaf 10 jaar mag je op de begane grond 

meewerken onder begeleiding van een ouder.

Duwen mag je vanaf 14 jaar, mits er plaats is en je sterk 

genoeg bent. 

Veiligheid boven alles
Denk aan goede kleding en schoenen als je in de tent 

gaat werken. Laat geen rommel slingeren en gebruik 

gereedschappen zoals het hoort.
Zorg dat je zo veilig mogelijk werkt. Dat is niet alleen 

goed voor jezelf, maar ook voor iedereen in de tent.

Rondgang
In april/mei zijn we langs de deur geweest voor 

de jaarlijkse bijdrage. Veel buurtgenoten hebben 

de bijdrage meteen betaald of overgemaakt, 

waarvoor DANK!
Mocht je het vergeten zijn en nog een bijdrage 

willen doen, zijn wij daar uiteraard blij mee (NL 

33 RABO 0160526604). Kun je niet overschrijven 

neem dan contact op met onze penningmeester 

Tommie (06-27307615).

BierbingoDoe mee met de Bier-Bingo: geef een bak bier 

voor € 10 en zet je naam in een van de vakjes 

op de Bier-Bingo-Kaart in de tent. Op 27 augustus 

worden de prijzen bekend gemaakt.
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Autobedrijf Schrauwen
BergamoHavando
Bouwbedrijf John Havermans 
Cafe Zaal Victoria 
Dave Mutsters autoservice 
De Huizenbemiddelaar 
De Tuinstylist 
Hairlooks
Gotech B.V. 
Johan Vergauwen woninginrichting 
Juwelier Schrauwen 
Kevenaar Fysio/Orthopedisch Manuele Therapie
Mon Amie 

PlantMarket
Proef op de Som 
Retrovisie databaseontwikkeling
Schildersbedrijf J. Bastiaansen 
Sweere
Keurslagerij Verhulst
Van den Buijs Install
Verdaasdonk Hoogwerkers
NED Personeel
Romario Fijnhout
Jacobs decorateurs 
Bas van Overveld

BOOMKWEKERIJ DENISSEN
VISSENBERG SIERTEELT
POELIERSHUIS SCHRAUWEN
HOOGAERTS LICHTTECHNIEK
W. HUYBREGTS LOON- EN GRONDWERKEN

DE KROM
LVN FYSIOTHERAPIE & COACHING
HOCOSTO
DE BRUIJN MECHANISATIE

WIJ WILLEN SPONSOREN VAN
'T KAPSTOKSKE BEDANKEN:


